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. I don't remember.
. All right. I guess this isn't yes or no.

What was your understanding why I wasn't
closing that day?

. I don't remember. I thought you were upset

about something that wasn't shared with me.
I'm not entirely sure.

. My gut feeling was it wasn't shared with you,

and, yeah, as I said before, my issue has
never been -- I just -- I don't think you
were aware of all the stuff going on behind
the scenes.

Do you remember that at that time -- just
before closing, do you remember that Andy
bought a new truck; yes or no?

. That Andy bought a new truck?
. Yeah, he had purchased his truck in, I think,

February.

. I remember him showing up in a truck. I

believe it was his. I didn't know if that was
a brand new purchase or not.

. I gotcha. Did you know that Matt had

purchased a new vehicle, a Cadillac, in
February as well?

. No.

remember [34] - 5:14,

6:3, 6:8, 6:9, 11:18,
13:22, 13:25, 14:20,
15:4, 15:10, 15:15,
15:17, 15:18, 16:21,
17:2, 175, 19:7,
19:13, 22:14, 22:17,
23:16, 25:16, 25:21,
26:2, 29:1, 30:25,
39:1, 36:9, 3513,
35:14, 35:19, 37:2,
45:17, 45:23

PLAINTIFFS DEPOSITION
The Defendant Deposed Plaintiff Drew piece on April 28", 2023. The screenshot
on the right shows that Mr. Pierce answered “l don't remember” (34) times.
More importantly, during the Deposition Plaintiff Pierce was asked the
following,

“What was your understanding why | wasn't closing that day” to which

he replied, “I don't remember. | thought you were upset about something

that wasn’t shared with me.”
The Plaintiffs have conceded that their Verified Complaint isn't truthful, have
conceded that Andy Lord’s and Matt Dibiase’s Affidavits aren't truthful and have
failed to present any evidence during Summary Judgement and then during this
April 28", 2023 Deposition two years after their complaint was filed and Plaintiff
Pierce is admitting UNDER OATH that he is unaware who breached the contract
or even why it was breached. (EMPHASIS ADDED)



A Uh-huh

A Yeah, well, we just got off the phone and they --
we had I think three comversations that day. So the seccnd
one, he's like I will talk to them, but I doudt they are
going to go for it, you know, they are pissed, you know,

we're lucky they are even here, you know, so he talks to
thea and -~

A Matt apparently talked to either the buyers or
Andy and says that I want this removed from escrow. And
then we talk at some point after that and that's when he
says this is not going to happen, are you kidding me, like
I's ridiculous for asking.

B Okay.

A Yep.

A Yep, so on the 4th, if we go back, go back to page
seven is where the 4th starts, he texts me, 3:45, my
Windham office, which he's discussing -- discussing the
time -- the closing is scheduled -- because the closing was
scheduled March 4th and the 5th. And I said, can I call
you around 10:30 or 11:00. He said, Lincoln is meeting at
10:00. This is him and Andy meeting with Lincoln which is,
you know, obviously a conflict of interest, but -- so let's
do a call around 11:00. Can we chat for a few minutes
before the meeting. And then call me now. I want to close
today and still think it's possible. Okay, be right -- I
don't know why that says okay, be right there. I don't
know.

Anyways, any chance -- so at this point is our
first conversation -- yeah, our first conversation or

second conversation, I'm not even sure, but this is where I

bring up the painting and paving and they already agreed to
the rate lock and Matt agreed to do 2500 of his fee, which

is between me and Matt, and then they agreed or someone

agreed to pay for the plumbing, so -- and at that point, I
said, well, I finished painting it. We talked about this
previously. We said to paint it so that I could get that
money back. And then also, I read through the contract I'm
not obligated to pay for the painting. And we discussed
it, we read the contract, I explained how I interpreted it.

The record shows that on March 3", 2021 Matt Dibiase texted Defendant Rinaldi

"Andy is calling the bank and | just spoke with Ryan" and “We are gonna
crunch numbers first thing tomorrow morning with rms and Lincoln and

figure how to get you more money"

The Plaintiffs and the Defendants own Realtor were compensating the
Defensant for unpaid upgrades and due the fact that the Realtors directed the
Defendant's bank to issue checks with the Defensants consent or knowledge.
The portion of the deposition above discussed the Defendant demanding the
painting and paving being removed from escrow. The portion of the Defendants
Deposition discussed over the next few pages is backed up by texts and

recordings.




And we got off the phone -- he says he's going to talk to
the buyers. We got off the phone. He sends me this job
estimate of the paving. This is your quote, correct. That
is for the appraisal per RMS to close. Same with outside
closing. I said yes. And he puts I just e-mailed you the
info from lender and I put I don't want Andy and Drew here,
They need to leave immediately. They are doing a
walk-through, call you in five.

A That's when he calls me back and says I talked to
them, it's not going to happen, blah, blah, blah, and at
some point after this, I sent this group message.

4 A He didn't specify. He just said I will talk -- he
said I will talk to the buyers, not Andy, I will talk to
the buyers. And when he called me back -- he said they are
never going to go for that. And I'm like, well, that's a
breach of contract if they're refusing to honmor it, I

finished painting, and paving is not part of it either.

St R ’
at's based on your interpretation about what

A Well, painting is -- I mean I finished painting
the house, the house was done, so that should have
100 percent came out, there's no question on that one.

My question is about paving.

A I understand what you are saying, yeah, but it was
both though on the 4th. So he calls me back and said they
are not removing
Essentially I'm like, well, if that's the case -- he said,
well, you're going to have to deal with Lincoln now and he

either of those, it's not going to happen.

calls me an idiot, you know, but I told him, well, if

that's the case, terminate the contract. I found that to
be odd that they were just going to let me legally walk
away, so then I responded to this by sending this message
to Andy and Matt saying just so we are all on the same
page, you know, and then he responds sorry it didn't work
out. If you go one page further, I didn't want them there.
Matt said contract is extended until tomorrow legally. And
I responded still in the group message with Andy, no, it's
now null and void because they're refusing to honmor it, a
clear breach of contract. I have had a long couple days,
blah, blah, blah, and that's when I said I'a two seconds
avay from calling the sheriff. And that was on March 4th,
not the 5th, so --

A Because I demanded something to be removed --

forget the paving -- the painting was done, they had to
remove that, and they refused to do so, so -- and they

These portions of the Deposition discuss the Defendant sending a group text to
the Realtors verifying that they were willfully breaching the contract in which
Matt responded, “Sorry it didn't work out” “Again the buyer was willing to
accept the house as is” The Defendant discussed the Plaintiffs Anticipatory
Repudiation when he sent several additional text stating, “No it's Now Null and
Void because they're refusing to honor it” and “It's a Clear Breach of Contract”
Attorney Monteleone then asked the Defendant why he believes the Plaintiffs
were allowing him to walk away? The Defendant explained that he believed this
because he demanded the painting and paving be removed from escrow and
they refused to do so even though they were aware that they were obligated to
and he then terminated the contract due to their Anticipatory Repudiation and

nobody gave any indication otherwise.
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I then

refused to perform, gave me the right to terminate.

terminated, so then it was over.

lisagreed, your broker thought the

A No, he didn't say that.

) He didn't say that

¥

A In the March 5th meeting, this is the next day, he
tried pointing out the painting up top or something and it
was like the sheen or something and I'm like -- you know,
and then they started talking about the painting inside.
The painting outside was done, so that was a separate day.
On March 4th, you know, no one ever -- even Matt, Todd,
nobody ever said the painting -- I mean the house was

finished painting outside and that's what it was for, but

the paving, no one ever said, you know, you're wrong or we

don't interpret it that way.

o] And the landscaping?

A That stayed.

That didn't get -- that wasn't

contested.

A A couple things. So I'm just -- my discussions I

are going to be with Matt, their discussions are going to
be with Andy, and then the two meet in the middle. They
both worked for Landing, so it's hard to say that they are
I said to Matt, I

told him I want those removed and it's a breach if they

not communicating because they were.

don't. He asked them --
Let me stop you. Wh it's
your interpretation that th hei

interpretation is that those escrows do belong there --

A They never said that though.

) Why do they have to say that?

A Matt agreed with me -- the painting was done, so I
mean I don't know how they could interpret that any
different, it was finished.

Why do they have to challe

interpret it differently in order to oppose your take on

A Yeah, but then fast forward to the 5th with Andy.
I'm saying I have a legal right to walk. The paving -- he
is never saying -- he had ample opportunity to say the
paving belongs in escrow or the painting belongs in escrow.
He had ample opportunity to say you don't have a legal
right.

But he's not a lawyer.

A I mean he's a realtor. He's working as an agent

These two sections reveal that Attorney Monteleone's position is that the
Plaintiffs don't need to tell the Defendant that he's wrong during negotiations

and that is ok to mislead the Defendant into believe he was legally terminating

the contract and then waiting until it was to late to tell him 7 days later.
Attorney Monteleone states, “Why do you believe that their not responding to

you was them letting you walk away” The Defendant explains that negotiations

are clearly happening and the Plaintiffs are well aware that the Defendant was

terminating based off their Repudiation and the Defendant was crystal clear why

he wasn't closing so the Plaintiffs were clearly on the same page.




of them.

0 Well, wouldn't you agree that if he is giving

legal advice about what the interpretation of a contract

is, he's giving legal advice?

A Painting?

Q Contract interpretation, a contract means this,
not that, you don't think that's legal?

A This is normal -- painting in escrow, that's a
normal thing. I finished painting it. When we put it in
escrow, it wasn't finished. I did finish it. I mean that
stuff happens all the time where something is in escrow.
The job is completed, it gets removed from escrow, you
know, so there is nothing ambiguous or nothing interpretive
about that. And they could have -- they could have said --
they had ample opportunity to say -- I mean they lead me to
believe I was leaving that contract legally.

Q Who is they?
A Andy and Matt.
Q How so?

A I said four times I have a legal right to walk and
he never said no, you don't. I said the paving needs to be
removed from escrow on March 5th. He never said no, it
doesn't.

Q And he never said yes, you do, he never aqgreed

with you?
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A Yeah, but I mean contract intentions, it is pretty
clear from the totality of the texts from the 4th and the
S5th what transpired.

Q I disagree.

A Idon't see how you could interpret it another
way. I mean the contract was breached and I even offered
to give them until Monday and we just extended the contract
for three days.

Q The contract expired on the 5th, correct?

A So they don't have an obligation to tell me that
I'm wrong to mitigate damages?

I mean it's crystal clear.

Q Is that your belief, they are required in order to
enforce their contractual rights, to tell you that they
disagree with you?

A Well, if I'm terminating based on their
repudiation, then I don't see why they wouldn't.

ddendum, marked ror

identification.)
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A Yeah, the three-day extension, something like

0 Does it extend through March 6th?

A Well, yeah, but we went -- I understand what you
are saying, but it was March 3rd to the 5th, correct, or --
it was a three-day extension to the 5th. We just extended
it for three days.

0 In other words, that's a written agreement that
the contract has to be closed by the 5th?

A Yep.

Q So there was no agreement for it to close the

following Monday, the 8th?

A Okay.

Q Correct?
A Yep.

) All right.

A But I mean if you can see in the HUD, I mean there
clearly was negotiations going on, there is money being
moved around, including the buyers, so clearly there is
something getting transferred from each party.

Q Wouldn't you agree that that's an attempt to
negotiate to induce a closing to try to avoid the
litigation that comes from actually enforcing the legal
right?

A Yeah, but I mean they -- you can't -- everything

> W N
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they do leads me to believe that I'm in the right. It

seems crazy to think that -- you know, let someone believe
they have a legal right to terminate and then not tell them
they don't until way later when it's too late.

0 Okay. So is it your testimony that you believe
that Matt never told you that you have a legal obligation
to close?

A Matt never told me that. He said it to Ryan, I
think.

0 Let's talk for a second about how an agreement
that you had with Lincoln and Matt DiBiase, you concluded
they were going to get you 17,000, 17,000 and change?

A 17,800, it was never agreed on, but it was the

offer.

Q I understand. So ultimately, they got you
something less than that. Would you agree if they had
gotten you 17,000 and change, you intended to close?

A I mean at that point, I wanted the painting money.
I was furious about Derek and the upgrades. Heather was
crying, you know, my ex, because she wanted -- felt so bad
for me and I did not -- I wanted -- those were peanuts, so,
you know, if they had done what they said they would, I may
have closed, but I still wanted the painting funds and
didn't think it was right that I was getting bullied out of
them.
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Q So in other words, you were pissed off and you
wanted something to show for it?

A I wanted what was fair and right and what I agreed
to.

Q  Wouldn't you agree what Drew thought was fair and
right and what he agreed to was what's set forth in the
contract?

A No.

Q  Why not, why is what he agreed to not set forth in
the contract?

A They asked me to do additional work and never paid
for it.

Q  All right.

A And there's no question that that happened.

THE REPORTER: Can we take another quick break?
(A short break was taken.)

Q I have in front of me your affidavit that was
signed on May 5, 2021. Do you recall that affidavit?

A Yes, my original answer with that, correct?

Q It was filed around that time, but fairly early in
the case.

A Yep.

Q Again, it is dated -- the date it was signed is
May 5th, 2021.

A Yep, I do.

A I don't get that. So the Bissonette Plumbing is
an increase of 28 something, the payoff is an increase of
3360, and then you have reductions of 14,050 and a
reduction of the rate lock is like almost 3,000.

Q 27617

A 27, yeah, so you have got, yeah, 16,750 minus
6200, so it's an increase of 10,550.

Q0 I'm asking what the increase is if you pull out --
like the plumbing invoice that your buyers had no control
over, if you pull out the things that have been changed

here because of various contracts, various construction

obligations, in terms of what is new money here, you have

got at least 2767 in new money in seller credit and at

A Yeah, but the increase in loan amount, that's not
something I did that's increased for them. And then also,
the Bissonette was something Drew had directed them to do.
I had no dealings with Bissonette. That was my issue is

02

that Drew said I've got this, he's the one that brought
them there, directed them to do work, and then they tried
to hit me with the bill, and Matt in the conversation that
day, when we were talking, he kept saying it's off the HUD,
it's off the HUD, but it was actually put onto the HUD on
that day, so --

Q0  How does a prospective buyer have the authority to
direct contract work?

A It happened.
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2 People

I'm going to call CMP shortly

Mike just sent you an addendum to
sign allowing buyers to put pod on
property monday

K, will get it right back to you.

Feb 23, 2021

(5

Sending you an addendum for the
easement to the back road , title
needs it , spoke with Todd so
hopefully this gets resolved today

Please change it to the back road |
only. | would have been better off
doing renovations for the past
couple months then to work for
free. I'll walk away with practically
nothing if Derek'’s bill stands.

What's it matter? The drywall is
already up. That was written back
in September

r ~N
If it's up it doesn’t need to be there.
The issue is I've been mislead and
I'm not signing anything | don't

Lhave to.

Mislead on work that is already
0 done?

Everyone wants to blame me but
the help | got did practically nothing

while | finished the whole place.

If it's already done then why does it
need to be there.

Why is the garage part of it. That's =
Mislead in general so naturally I'll
be questioning everything moving
forward.

-~

already done

——

Because the the scope of work
didn't specify the drywall
specifically, it just said garage to be
primed.

FEBRUARY 23", 2021
This is a group text between Andy Lord, Matt Dibiase and Anthony Rinaldi. Matt
Dibiase let's Anthony Rinaldi know he just sent him an addendum (Addendum 1)
which was signed by the Plaintiffs in September. Andy Lord states, that was
written back in September and on the next page he says it was signed by Drew
in September. During the Motion to Dissolve Hearing the Plaintiffs “Blindsided”
the Defendants by showing up to the hearing with (4) new affidavits and a new
story which centered around an Updated Spec Sheet and the Affidavits of
Dibiase and Lord. Addendum 1 is the Updated Spec Sheet that was prepared by
the Plaintiffs and sent to the Defendant to sign months later in Feb 2021. The
Defendant refuses to sign Addendum 1 aka Updated Spec Sheet. Nonetheless,
the Plaintiffs claimed this spec sheet was prepared by the Defendant and sent to
the Plaintiffs when the opposite is true. (See Motion to Dissolve 5/20/21)



If it's already done then why does it
need to be there.

Mislead in general so naturally I'll

be questioning everything moving
forward.

Andy

Because that was signed by drew
back in September and Im not
going to rewrite everything for no
reason. Jesus man, your fighting
with the wrong person. I've done
nothing but help you on this.

Matt Dibiase

All we have done is help you , and
keep this deal together this was
@ supposed to be done in December

Andy, you've been great as far as
I'm concerned and | apologize that
your in the middle.

Matt, your words exactly. This has
been a shit show from the start and
I'm lucky I'm getting anything
because | should have lost it. | don't

know anyone who can build that
house in 7 months alone. Most
people are amazed.

(o A) i)

10:30 anlll =

<D

2 People

Derek came in | was told one thing
and got another.

| didn't ask for people you knew.
You offered up these guys and they
came in with zero sense of urgency.
Woody fucked up everything he
touched, Josh got high all day,
Adam watched Riley work and Riley

was awesome.
|-

Erik’'s guy James was great and |
appreciate that.

with Gio. That kind of trumps

But I'm being played for $80,000
anything.

Matt Dibiase

@ Ok Mikey

Feb 25, 2021, 7:30 AM

Can we see if the inspector can
come this afternoon. | need a little
bit more time.

Well, Derek talked so much shit to
John that he didn’t feel comfortable
working with me until after this is all
wrapped up.

FEBRUARY 23", 2021

Here the Defendant states that he's been misled both Realtors and
there contractor friends. The Defendant also states that he is being
“Played”

10
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3 People 3 People
There is a clear conflict of interest
iMessage and a clear attempt to defraud me
Feb 23, 2021 at 9:54 AM Of my equ|ty
Based on the hours | have and the Matt Dibiase
things that transpired it's : ;
Mike | just got a phone call from
abundantly clear that Derek was
trying to d)elzfraud me. He billed me S an ot alyesd s ot
- . call with him and Todd ASAP when
for way more hours and mislead me they call you today you dodged the
regarding the cost : 9:57 AM
: call yesterday at two with them .
tth tc Egrigii:g(%)és;:iis:I;Obs At this point all we have done is try
involved and then he's going to Ioheipyed
charge out the same for this job e
when I'm the GC and he isn't | didn't doqge th.em yesterday |
involved. Well | charge $30 hr per went sledding with my son and | KSR
guy to GC jobs for him if that's the called them right after
case. Ll Matt Dibiase
Regardless there was no contract in As for sending the bill directly to
place and that's a clear violation of Llncpln, YOU and Ryan t_’Oth agreed 9:59 AM
the HCCA and UTPA act. So feel all bills will be sent to Lincoln
free to sue me if you want because financial to be paid.
I will go after the initial invoice and
court costs. That's bullshit. It's crystal clear
what you guys have done. | spoke —
Lastly, Gio was paid for work done with an attorney and have no
months ago and the invoice was problem fighting this.
addressed to Matt with my address. No. | dtoth N—
There is a clear conflict of interest O, | never agreed to that o
2?‘;\3 Zlgzjirt;ttempt to defraud me And never saw a contract ; EEESE
TR Why wouldn't | be in the loop Py 10:00AM
o) ¢ @ @ [rextVessage ¢
FEBRUARY 23", 2021

Here the Defendant is texting that he's being defrauded by the group
and how there is a “clear conflict of interest” Matt Dibiase sends a text
in a clear attempt to get the Defebdant to agree to something that
wasn't true. Matt stated, “You and Ryan both agreed all bills will be
sent to Lincoln financial to be paid” and the Defendant responds,
“That's Bulishit, it's crystal clear what you guys have done” “No, |
never agreed to that” “And never saw a contract” “Why wouldn't | be
in the loop” “Show me the email or text that stated that
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3 People 3 People
TS PRI TS Derek Ray
Why wouldn’t | be in the loop ] ISR ) )
Mikey we all liked you and are
Show me the email to text that | FESEN. trying to help you so you don't lose
states that o this place and the buyers. | don't
know if you know how being a GC
The hours | was billed for our way works (clearly not) but normally |
way off and those guys milked that | [ERERY would bid a job up charge my
job. materials, my subs and then | would

get paid for my time for organizing
Woody's last week was 14 hrs and | | S all parties and doing all that IN THE
was charged for 28 o RIGHT ORDER, to maximize time
and money. | did time in materials
on your job for a couple different
Answer the call | have Lincoln 10:02 AM reasons. One your job site was a
mess and done in the complete

| want to talk to Lincoln separate | i wrong order to maximize

from you. RO effectiveness and two because we
were having to work backwards and
Andy fix and finish things that were not
Home inspection is Thursday at done or done incorrectly. As far as

8:30 am. Please make sure the 10:40 AM defrauding you, | was asked by the
house is unlocked bank to step in and bring guy in to

help and speed up the processes
Feb 23, 2021 at 11:50 AM they knew exactly what | charged

per man and ok'd it, so if you have
m 11:50 AM an issue with the billing you need to
talk to them not me. Furthermore, |
didn’t charge you yet for my time of

Matt Dibiase

Derek Ray

Mikey we all liked you and are getting materials, | haven't up

trying to help you so you don't lose charged materials that | put on my

this place and the buyers. | don't account YET, I've paid your guys

know if you know how being a GC who have been hired by you and

works (clearly not) but normally | saved you by pulling in favors from

would bid a job up charge my the town and excavators so you
(o'} A ) RN O N )

FEBRUARY 23", 2021

On the previous pages and this page Matt brings up Lincoln Financial
multiple times and continues to use them to unduly influence the
Defendant. Derek Ray, Andy Lord and Matt Dibiase all threatened the
Defendant by stating that Lincoln Capital is going to foreclose.
Furthermore, Derek Ray writes a long text acting like he knows what
he's doing when he isn't carpenter and he's never built a house. Prior
to Cape Rd Derek had only done a few small renovations and paid
others to do the work which makes this text unbelievable.

12
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3 People 3 People
the town and excavators so you hearing you build houses in 90 day
could get your CO so if my thanks so it's clear your guys milked the
in doing that is defrauding then | shit out of me: i5:94/6M
don't know what to tell you. | told
you | was willing to help you out Never mind the fact that | had to
and was even going to give you a redo a good portion of the work
couple more breaks on pricing but done.
I'm reconsidering those gestures.
I'll send the rest of the invoices to Andy
ryan today. Good day Maybe we should all sit down and
talk this through. Nothing is getting —
Your hours are way off and most of accomplished on this chat and this '
what you said is patently false. If is closing Friday
things weren't in the right order
wouldn't it make Imore sense for I'm fine with that. I've been saying
you to be there. I'm being charged that we all go to the house so —_—
a ridiculous amount for a tiny 12:21 PM everyone can see what | got for
amount of work. $70k.
Either we come to an agreement Derek Ray
now or | will be suing you after and | agree the threats on this thread 3
will make sure people are aware are not helpful or productive. B
that you are a scam artists.
I'm done being taken advantage of.
I do all the work and you get all my I'm not stupid and | will not be 12:28 PM
profit. Such a huge favor! | keep played.
hearing you build houses in 90 day
so it's clear your guys milked the Feb 23, 2021 at 10:16 PM
shit out of me. 12:24 PM Derek Ray
Never mind the fact that | had to So when is this meeting ? Ll
redo a good portion of the work »
done. Feb 24, 2021 at 9:52 AM
‘ s Matt Dibiase
(o' 2 ) 9 (O I 2 )] 9
FEBRUARY 23", 2021

The Defendant is clearly upset with all the parties involved and
implies multiple times that he's being taken advantage of and played.

13
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Matt

You need to call Lincoln ASAP

We're trying to figure out your
payouts

I'm going to call you in 10 mintutes

Headed into an appt call me at 4
Shit, | was hoping to catch you
before then.

Talked to Derek

Closing is getting pushed till
Tuesday lenders decision , so you
can work over the weekend and
make back the escrows that would
need to be held back ,

That sucks for them but helps me
out. Does the buyer know.

) (MD

Matt

What's the stipulation on closing as
is? | just finished writing up the

proposal for Derrick, | will send it
over right now

Basically he just wants to close
ASAP

| may have signed that rate lock but
| guarantee the text or email just
says sign the extension.

Unless we figure something out I'm
better off having a bidding war over
this house and the court will favor

accepting a sale versus foreclosure.

I'm trying to get that number back
up for you

Andy is calling the bank and | just
spoke with Ryan

We are gonna crunch numbers first
thing tomorrow morning with rms
and Lincoln and figure how to get

you more money
Yup

B O o 09 o
FEBRUARY 25" - March 3, 2021

Matt Dibiase is once again discussing his conversations with Lincoln
Capital and figuring out the payouts. The Defendant never gave Matt
authorization to discuss his loan with the bank never mind control his
funds. Matt discusses the closing getting pushed and the Defendant
making the escrow money back. This is over a week prior to the March
5t closing. Matt states that he is trying to get more money for the
Defendant multiple times and states that Andy Lord is calling RMS and
he is calling Lincoln to find the Defendant more money. He states this
multiple times and this was before the Defendant demanding funds
from Painting and Paving be removed from escrow. Why was the
Plaintiff compensating the Defendant for?
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March 3" - March 4, 2021

(@ O

Matt >

till the end of June

| have nothing but respect for you
but | could probably get 450
tomorrow and without the escrow
and Drew's 7k that's almost 100k
difference

We can talk tomorow and see how
we can try to get you some money

Never mind the fact that | tried to
have a normal conversation about
Derek'’s ridiculous bill and ended up
getting bullied by 9 people including
the buyer which is insane

You agreed on the contract that
house was going to be done in
November, that’s why all these fees
have grown etx and the buyer is
super pissed , but we are still trying
to help you

Our agreement with the buyer was
supposed to be that | finish this
exactly how | want and | have full

discretion and the buyer said over
and over that it could take till next
spring and they would be happy.

<@ @

Matt >

possible at this point.

| feel like I'm getting robbed on
multiple fronts and they don't even
appreciate any sacrifice | have
made.

I'll talk to you in the morning but you
might want to chat with Andy and
see what they are willing to do

L because | have all the leverage

What time was the closing
supposed to be tomorrow if we were
able to come to an agreement?

Thu, Mar 4, 7:28 A

345
My windham office
Can | call you around 10:30 or 11?

Lincoln is meeting at 10 so yes let's

do a call around 11

Can we chat for a few minutes
before your meeting

(o A) (i)

Q &) Message 7@

March 3™ — March 4%, 2021

Defendant states that he's being robbed and then on March 4% the
Defendant and Matt Dibiase talk prior to Matt meeting with Lincoln
Capital. During this conversation Matt informs the Defendant that the
Plaintiffs reduced RMS by $2,767, he's reducing his commission by $2,500
and that he will pay the $3,000 plumbing bill which totaled $8,200. The
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Matt

Can I call you around 10:30 or 11?

Lincoln is meeting at 10 so yes let's
do a call around 11

Can we chat for a few minutes
before your meeting

(@ @

Matt

Yes

Calling you in 3

Call me when you get a chance

| want to close today and still think
it's possible

This is your quote correct

Be right there.

That is for the appraisal per rms to
close

Any chance you can politely ask the
buyers to leave | still have things |
need to do and | need to get all my
stuff out of there

Same with outside closing

Yes

Just emailed you the info from
lender

Calling youin 3

| don't want Andy and Drew here

Th to leave immediatel
Call me when you get a chance

(O A L) (O /)

March 4th, 2021

Later that afternoon the Defendant texted Matt to call him and that's when
he demanded the painting and paving be removed from escrow. Matt and
him already discussed the Defendant making back escrow funds on
February 25 but now that they came up $8,200 they didn't want to
remove those from escrow even though they new they were legally
required to. Matt was annoyed by this request and said that he will ask
and that he will call back. After we hung up Matt texted the paving quote
to the Defendant and said that the appraisal needed those in escrow.
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Matt

Mikey please find the info for buyers

| don’t want Andy and Drew here @ to close on Thursday

They need to leave immediately

Just so we are all on the same page.
The buyers are refusing to honor the
contract. Asphalt is considered the
top coat and gravel is the aggregate
base coat. The paint was done at
temperatures above the required
amount and given supplemental dry
air to make sure it adheres properly.

They are doing the walk thru
Callyouin 5

No, they've done enough walk
through a

I'm on a conference call

Regardless if | got a quote it doesn’t
change the language of the

| wasn't notified of a walk through
and | can talk at 2 or after but | want
them gone

contract. | got a quote because |
was told to just like | finished the
garage when | actually didn't need

Please text them to.

I'm calling you from my office
Sorry it didn't work out
I'll call you at 2 so we can chat but |
want them gone not sitting at the
road in their vehicles

Again the buyer was willing to
') accept the house as-is

| agree. If Drew wants to get there
things let me know so we can make
arrangements

| asked you to have them leave and
their still sitting at the road. | am
literally so close to saying fuck so
can please have them leave for real

rF
(o /) i o 9 o
March 4th, 2021
The Defendant texted Matt that he will call him at 2pm. During that phone
call Matt said that the buyers (Plaintiffs) are refusing to remove the
painting and paving from escrow. The Defendant pointed out that they
were legally required to and Matt said he understands but their still
refusing. The Defendant told Matt to terminate the contract because they
are refusing to perform which he did from what | understand. After this
phone call the Defendant felt uneasy about the Plaintiffs willfully
breaching the contract so the Defendant sent a group text to document the
exchange and so nobody could say he did anything wrong. The Defendant
sent a text at 3:04pm on March 4, 2021 stating Just so we are on the same
page the buyers are refusing to honor the contract. Matt replied “Sorry it
didn't work out”
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Can you let Drew know that he
would be trespassing if he comes on
the property. He has no right to be
here now

Contract is extended until tomorrow
legally

No it's now null and void because
they are refusing to honor it

A clear breach of contract

I've had a long as couple days and
I'm not in the mood to deal with him

I'm about two seconc
calling the Sheriffs Department

(AJ o

(@ (M)

Matt

I'm calling you from my office

I'll call you at 2 so we can chat but |
want them gone not sitting at the

road in their vehicles

| asked you to have them leave and
their still sitting at the road. | am
literally so close to saying fuck so
can please have them leave for real

Texted them to
Come by at 3 so in the meantime
just work on getting your stuff out

Fri, Mar 5, 9:19 AM

| saw an email saying Ryan and you

are meeting me here at 11

Yup

Your gonna be there cope to
Corrrect
| asked Ryan if he could make it

noon, this shit has been so difficult
so I'm extremely anxious about it.

(o [ AJ o

March 4t, 2021
The Defendant states in a group text a second time that the Plaintiffs
Breached the contract and that it's now “Null and Void” Again, this all
happened on March 4%, 2021 because the Plaintiffs refused to remove the
painting and paving from escrow. The text on the right is the Defendant
verifying that Matt was going to the 11am meeting on March 5™
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Matt DiBiase Matt DiBiase

Just gotta figure out how much
money ha

I'm gonna go to Raymond this am to

see what's done
Go for a drive he's freaking out come
Wear a hard hat back at 3

B 0k |

I'll talk to you in the morning but you

might want to chat with Andy and see ' )
what they are willing to do because | Did sea land get paid? | never saw |l
have all the leverage any invoice for them

Yup

Are we still having a call with Lincoln? Only like 200

Yup

Mikey asked to have buyer politely Drew got a moving truck, but isn't

leave while he's moving things out comfortable being out there without a
witness and | know you told me to

And I'm calling him now stay away... what should | do

Is he coming to c|osing? | told everyone to wait until after 11
I think so @

Just gotta figure out how much Can you get me the keys before
money ha
There's a white trailer, the back door
A ) i
(o A i

March 4, 2021
This text is between Landing Realtor Andy Lord and Landing Realtor Matt
Dibiase. Andy asks Matt if they are still meeting with Lincoln Capital
(Defendants Bank) on March 4. The text on the right states that the
Plaintiffs got a moving truck in the morning on March 5. The Plaintiffs
stated that they had to scramble late in the evening to get a moving truck
because the Defendant illegally evicted them but this text proves that was
a lie. Also, the Defendant doesn't believe the Plaintiffs intended on closing
on March 5" because they already had a moving truck prior to the closing.
Matt responds to this text by stating, “I told everyone to wait until after
11” This text shows that the Plaintiff's Realtor Andy Lord was aware of the
March 5" meeting and was waiting to see what resulted from that
meeting.
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a Matt DiBlase
raig
p There's a white trailer, the back door
have negotiated ev el .
e o ol bk Ko key is on the tire facing the woods

Here's the response | just got: ok
if the paving was included in the 7
original contract and price, no. P s
Because without the paving escrow
our purchase price and possibly Making any progress?
appraised value would need to
change. And to change all that and S e
close today wouldn't be possible. I

Even if it did change, there’s plenty of
equity to cover a 4800 paving job

Right agreed but the work involved to
get it all documented and corrected,
Appraisal included, is the issue

And technically the base coat is there,
just not the finish coat

Can't remove that from Escrow
holdback

Can't change anything if we're closing
today, FYI

Here's the response | just got:

Ok. It's fine. Can we have docs by

330? If the paving was included in the

original contract and price, no.

Yeah mate - being worked on as we our purchase ....:‘ and .;,.'.m

(0o I AJ () ol A) O
March 5", 2021

The text on the left is between Craig Matheson of RMS and Andy Lord. Andy
states, “And technically the base coat is there, just not the finish coat” this
text is extremely important because it proves Andy committed perjury with
his Supplemental Affidavit. Andy is saying that the base coat is finished
which means the Defendant fulfilled his obligation and the escrowed funds
for paving should be removed. Also, Craig states that the escrows can't be
changed if they wanted to close on March 5" and that they need atleast a
day to remove the paving from escrow. The Defendant offered to give the
Plaintiffs till Monday to comply but the Plaintiffs refused that offer. The text
on the right proves Andy Lord was aware of the 11am meeting and actively
checking on the progress of the meeting at 11:39am.

20



< (M @ 9

Matt DiBiase Andy

R e e N
— Do you have the garage door

Here's the response | just got: remote control?

if the paving was included in the

original contract and price, no. Yes, it's with me. I'll leave it on the
Because without the paving escrow

our purchase price and possibly oounterwp

appraised value would need to
change. And to change all that and

close today wouldn't be possible. Ok we are gone
0 9 | L)
Ok Thanks Tomorrow —
-
QIWIEIR|ITIYIU]JI]JO}P

?
alslolelelulslxlL Where are you?

0 Z|X|C|V|IB|N|M} s

123 space return

9 i

Texhinically it's not in contract

Just basecoat

Location from 3/5/21 >
Is Wilson working on getting the docs

too?

" Iwas on my way but Matt called me
and said I'm dumb over and over.

Yup
We came up to 8,200 last night plus

5 0 o om0~ |

O ) O

March 5", 2021

The text on the left is between Matt Dibiase and Andy Lord. Matt states,
“Technically it's not in the contract, Just basecoat” This text is extremely
important because it's between the two realtors and they are agreeing
with the Defendant and stating that the paving isn't part of the contract.
The text on the right is between Andy Lord and the Defendant. The
Defendant states, “We came up to 8,200 last night plus the 9,600” The
contract was terminated on March 4" but on March 5 the Plaintiffs
offered to remove the paving from escrow which would have given the
Defendant 17,800 at closing but this offer was never accepted by the
Defendant and the Plaintiffs failed to follow through on their offer.
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Andy Andy

. I'm d ' .

We came up to 8,200 last night plus
the 9,600

Bud, you can't do this to these
people

Then come here and we can work it
through

I'm not legally obligated to at this

That's not what the hud says :)roe'antte an it's not right how I've been

Matt gave you all of his commission.

You get 13,353 today.

These people don't give a fuck ;
about me. They called me a shit bag That's not what we agreed on

Junky

I'm sorry your feelings are hurt.
And praise Derek when | got played -
by Derek and busted my balls to Isn't it better to take that or lose the
finish this house? Come on man. This is not
fair

It's not what we agreed to with Todd
and Ryan today

Even if he got to 17,800 it still would
be a breach because it wasn't

You need to sell them this house. removed from escrow

There are so many people that have
worked so hard and rearranged their There isn't a chance in hell | will lose
schedules to make this work. this

Please come sign I could have it sold next week

Then come here and we can work it
through

09 o (o N A) L)

| haven't seen my kid in months

March 5%, 2021
These text are between Andy Lord and the Defendant. The Defendant
states, “It's not what we agreed to with Todd and Ryan today” “I'm not
obligated to at this point and it’s not right hope I've been treated”, “That’s
not what we agreed on” “Even if he got to 17,800 it would still be a breach
because it wasn’t removed from escrow” Andy Lord states, “Is it better to
take that or lose the house”

These text make it clear that the Plaintiffs were breaching the contract.
Also, Andy attempts to use Lincoln Capital as leverage to manipulate the
Defendant into closing. Andy Lord, Derek Ray and Matt Dibiase all
threatened that Lincoln Capital was going to take the house if the
Defendant didn't agree to their terms.
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Andy
from what Matt is telling me
What is the number
m"“"""““m’“ A —
o can talk on Monday. The number
You said | did nothing for a whole was 17800
month.
So we are 4 grand off?
It's over mikey. What are you going
o7 Q
| do appreciate your help. But I'm I'll give you the 4 grand if you come
tired of being bullied and unfairly right now.
shit on.
Please answer the phone
| was willing to close today but not
for thet number Out of respect for you | will talk on

Monday but you guys treated me
What number like | was stupid and tried to
squeeze me for every penny. Unless

Do you want that Hud has the escrow adjusted
I'm not closing today.
The number we agreed on
. I'm taking back the power and then
| don’t know what that is will decide what | want to do.z
r A
But regardiess it needs to be pulled The deal is off Monday. | will give
from escrow which can't happen you 4 grand right now That gets
from what Matt is telling me you to the number you want right?
A e e i >
th
March 5", 2021

These text are between Andy Lord and the Defendant. The Defendant states,
“I’'m tired of being bullied and unfairly Shit on” “Out of respect for you | will talk
on Monday but you guys treated me like | was stupid and tried to squeeze me
for every penny. Unless that HUD has the escrow adjusted I’'m not closing today”
Andy Lord states, “I'll give you the 4 grand if you come right now” “The deal is
off Monday. | will give you 4 grand right now. That gets you to the number you
want right?”

The Plaintiffs Opposition to the Defendant's Motion to Dissolve the Plaintiffs
asserted that the Defendant demanded $4,000 for him to close and Andy Lord
asked the Plaintiffs and they agreed but the Defendant still wouldn't close.
During the Motion to Dissolve Hearing Attorney Monteleone told Justice O’Neil
that the Plaintiffs provided the Defendant everything he asked and even went as
far as to say they bent over backwards for the Defendant but he still wouldn't
close despite being compensated for everything he asked for.
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Andy 2 People

P it LT TS D

you to the number you want right?

| busted my balls on this house. Contract is extended until
Countless long days @ tomorrow legally

m No it's now null and void because
they are refusing to honor it

I'm offering what you want.

A clear breach of contract

And I'm sorry, | have a lot of respect

I've had a long as couple days and
for you

I'm not in the mood to deal with him
I'm about two seconds away from
calling the Sheriffs Department

| am not sure why all of you are
heading to my house. None of you
have a right to be there and there's
nothing you can do to change my
mind. | have the legal right to walk.

Than please let me give you this
money and we can end this

| can legally walk and that's what I'm
doing

Then we can talk

You don't deserve this, but | didn't
deserve the shit | got

| said | will call Andy on Monday so
we can talk but after everything
that's happened I'm not rushing
into anything.

I'm really sorry but Matt sealed it
when he called me dumb

It's not about Matt
::;,e beeno\::fwy :atm!lestu“s?t:n:o?;eayr Buyer has legal right to get his stuff
to them for t0 do tf;is out of the house per contract I'll
i @ attract a copy
(O I A )
o © |lso o
March 5, 2021

The text on the left is between Andy Lord and the Defendant. The Defendant
states, “l can legally walk and that's what I'm doing” This is the second time the
Defendant has stated that he has the legal right to walk. The text on the right is
a group text between Andy Lord, Matt Dibiase and the Defendant. The
Defendant states, “I’m not sure why all of you are heading to my house. None of
you have the right to be there and there’s nothing you can do to change my
mind. | have the legal right walk.” This is the (3™) time the Defendant has stated
he has the legal right to walk to the Plaintiffs Realtor. Matt replies to this text
stating, “Buyer has legal right to get his stuff out of the house per contract I'll
attract a copy” Matt argues with the Dedensanr stating rhe buyers have the legal
right to get their stuff but doesn't refute the Defendant when he says he has eve
legal right to walk over and over
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2 People 2 People

Buyer has legal right to get his stuff
out of the house per contract I'll
@ attract a copy (/;) Ok I'll have drew call you

@.

Mikey just a heads up landing will
be Liening the house Monday for
full 6%

Without proper notice?

@ Per contract yes

e 6

Sheriff is assisting in helping buyer

He has right to get out

But good idea Mikey just in case for

No he doesn't | just read it @ all of us
Its terminated Have him leave the keys and | have
the legal right to walk so you can't
leave the house but feel free to try
‘ If you want to have a legal battle
Downloading... feel free because | have a lot

against you

*@ Have a good night

@ Call your attorney It r\:\i/g:der what the ethics board will

He can set up a time to come get it. | don't want to battle but you're not

gonna bully me

@ Ok I'll have drew call you
| wonder bud

o) i 5 O i

March 5", 2021
These texts are group text between Andy Lord, Matt Dibiase and the Defendant.
Matt Dibiase states, “Per contract yes” “He has the right to get out” and the
Defendant replies, “No he doesn't | just read it, it's terminated” After that Matt
threatened the Defendant by stating he was going to lien the house which never
happened and also stated, “Sheriff is assisting in helping buyer” The Defendant
stated for the (4™") time that he has the legal right to walk and also states,” If you
want to have a legal battle feel free because | have a lot against you, | wonder
what the ethics board will think, | don't want to battle but your not going to
bully me” Both parties weren’t clearly in agreement regarding the paving and
painting It’s unconscionable to think none of the parties involved would make
any indication that they didn’t agree with the Defendant and allow the
Defendant to terminate the contract with the impression that he was doing so
legally if they didn’t agree.
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2 People

. Siri found updated contact info
Ryan Cyr (207) 772-7500

@ Ryan Cyr
@ To: Anthony R

Fwd: Cape rd invoice

| wonder bud

But | think you gotta deal with
@ Lincoln first

But no more communication from § 1 - Forwarded message ---------

LS DY e OV SOy From: Andy Lord <andysellsmaine@gmail.com>
Date: Wed, Jan 20, 2021 at 5:03 PM

Subject: Fwd: Cape rd invoice

To: ryan@lincolncapital.me
<ryan@lincolncapital.me>

Andy was the sherif able to get the
garage door closed yet ?

I'm sending over a release for the
earnest money deposit.

Also, | spoke with Todd and Ryan

and | will be paying you guys

Hi Ryan. What is the schedule for getting a
something at closing.

check for this invoice?

Sorry it didn’t work out and | just
want to get this sold and move on.

---------- Forwarded message ---------
From: Derek Ray <derekrayre@gmail.com>
Date: Wed, Jan 20, 2021 at 5:01 PM

Subject: Cape rd invoice

To: Andy Lord <andysellsmaine@gmail.com>

| think you and me should have a
conversation tomorrow what time

March 5%, 2021
The text on the left is a group text between Andy Lord, Matt Dibiase and
the Defendant. Matt Dibiase states, “But | think you gotta deal with Lincoln
first” “But no more communication from Landing to you per my attorney”
This yet another example of Undue Influence and Duress, Derek Ray, Andy
Lord and Matt Dibiase all threatened the Defendant by stating that Lincoln
Capital is going to foreclose.The email on the right shows that the Plaintiffs
Realtor Andy Lord directed the Defendants bank to issue one or more
checks to another agent of Landing Real Estate Derek Ray. This was done
without the Defendants consent or knowledge
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17. Admit that the following statement made by Andy Lord is false, “Mr. Rinaldi

provided buyers no express notice on March 5, or anytime prior, that he sought to terminate the
contract.

RESPONSE: Qualified. On March 4, 2021, Defendant Rinaldi claimed in a text
message to Andy Lord that the contract was “now null and void.” However, Defendant

Rinaldi continued discussions with Andy Lord through close of business on March 5,
2021, discussing amended terms for closing, indicating that Defendant Rinaldi had not
terminated the contract. Additionally, Defendant Rinaldi asked Andy Lord to allow

discussion on amended terms for closing to continue through the following Monday,
March 8, 2021.

The Plaintiffs acknowledge the contract is “null and void” on March 4" but
they believe that negotiating after the fact voids the termination of the
contract. This theory by the Plaintiffs isn't supported by any evidence, isn’t
logical and and contradicts their other theories. The evidence is clear and
overwhelming and it's shows that the Plaintiffs clearly breached the
contract on March 4'" and the Defendant never accepted their new offer on
March 5%, 2021.

22.  Admit that neither Andy Lord nor Matt Dibiase disputed the Defendant when he
stated (4) times that he has the legal right to walk on March 5th, 2021

RESPONSE: Qualified. Neither Andy Lord nor Matt DiBiase responded to Defendant’s
claims that he had “a legal right to walk.”

The Defendant sent several group text to both Realtors verifying that the
Plaintiffs were breaching the contract and that it's terminated. The
Plaintiffs reduced their rate lock on March 3™ and were clearly negotiating
with the Defendant on March 4 and 5" so clearly both parties were
attempting to work out their differences. The Defendant sent and received
a lot of text messages and made a point to document their negotiations
which is why he stated that he had the legal right to walk (4) times. The
Defendant didn't want the Plaintiffs to have the chance to blame him for
breaching so he made sure everyone was on the same page. The
Defendant sent the following text:
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26.  Admit that Matt Dibiase believed the Defendant wasn’t legally required to escrow
funds for paving.

OBJECTION: Plaintiffs have no knowledge whatsoever regarding the Matt DiBiase’s
legal interpretations of contract language. Matt DiBiase is a nonlawyer who represented
Defendants, not Plaintiffs.

24.  Admit the Defendant never texted Drew Pierce, Matt Dibiase or Andy Lord
regarding a threat to call the Sheriff on March 5th, 2021.

RESPONSE: Qualified. Defendant texted Matt DiBiase and Andy Lord on March 4,
2021 stating, “let Drew know that he would be trespassing if he comes on the property.
He has no right to be here now,” and also, “I’m about two seconds away from calling the
Sheriff[’]s Department.” Then on March 5, 2021, Defendant texted Matt DiBiase and
Andy Lord stating: “I am not sure why all of you are heading to my house. None of you
have the right to be there,” implying the threat to call law enforcement to prevent the
purported trespassing.

This response is unbelievable. Instead of admitting this fact because it's
clearly true the Plaintiffs Qualified their answer claiming that a group text
asking why Drew, Andy and Matt were heading to the Defendants house

and letting them know that they didn't have the right to be there somehow

implied that the Defendant was threatening to call the Sheriff. WOW

19.  Admit the September 13th updated spec sheet was never signed by the Defendant.

OBJECTION. This request failed to serve or otherwise identify with particularity the
specific document or version referenced, as required by M.R. Civ. P. 33(a). Without
waiving this objection, Plaintiffs respond as follows:

RESPONSE: Qualified. The spec sheet marked as Exhibit A to Drew Pierce’s affidavit
dated May 19, 2021 is not signed by the Defendant.
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32.  Admit that Andy Lord was aware of the 11 am meeting and checked in on the
progress of the meeting via text.

OBJECTION: This request is vague and ambiguous, and Plaintiffs cannot reasonably

determine which 11am meeting the request was intended to reference.
Landing Real Estate Agents Andy Lord and Matt Dibiase met privately with
Lincoln Capital on March 4th, 2021 without the Defendants consent or
knowledge. (See Text Above) Also, it’s crystal clear that Matt was
negotiating on behalf of the buyers during the March 5th Meeting even
though it was a direct Breach of his Fiduciary Duty. Nonetheless, with the
help of Lincoln Capital and Landing Agents the Plaintiffs made more
concessions in order to induce closing but the Defendant never agreed to
these new terms. Nonetheless, Andy Lord was clearly aware of the
meeting and check in on the progress of the meeting at 11:39 via a text
with Matt Dibiase in which he asked about the progress of the meeting.

36. Admit that Andy Lord was part of a group message with the following exchange
between Matt Dibiase, Andy Lord and the Defendant:

Defendant stated the following on March 4th, 2021, “Just so we are all on the same page.
The buyers are refusing to honor the contract. Asphalt is considered the top coat and

gravel is the aggregate base coat. The paint was done at temperatures above the required
amount and given supplemental dry air to make sure it adheres properly. Regardless if I got a

quote it doesn’t change the language of the contract, I got a quote because I was

told to just like I finished the garage when I didn’t need to.”

Matt Dibiase replied, “Sorry it didn’t work out” “Again the buyers were willing to accept
the house as-is”

RESPONSE: Qualified. Andy Lord was part of a text message chain similar to that set

forth above, but not as-quoted.

The Plaintiffs admitted to being part of this text where the Defendant
confirmed the contract was breached for a second time due to the
Plaintiff's Anticipatory Repudiation.
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14.  Admit that the following statement made by Andy Lord is false, “Prior to Mr.
Rinaldi’s refusal to attend the scheduled closing on March 5, 2021, neither Mr. Rinaldi nor Mr.
Rinaldi’s representatives, communicated to the buyers that Mr. Rinaldi had demanded
additional consideration from the buyers regarding to the lenders escrow holdback for
uncompleted work on the residence.”

RESPONSE: Qualified. Mr. Rinaldi had demanded that the buyers’ lender reduce or
remove the lender-required escrow holdback, but Mr. Rinaldi never demanded that the
buyers pay additional cash consideration to offset the escrow holdback.

This is yet another example of Attorney Monteleone willingness to say
anything in order to evade responsibility. If the Plaintiffs reduced the
escrow holdback then they would be required to pay additional cash
consideration at closing in order to cover the escrow reduction. Reducing
the escrow holdback requires the Plaintiffs to provide additional cash
consideration to close so framing his answer like this is clearly an attempt
to dodge responsibility.

1,908 Sq Ft - 3 Bed 2.5 Bath. 2,200 Sq Ft — 4 Bed 2.5 Bath

The plaintiff's had the option between these two house styles / sizes but chose
to build the smaller house because they couldn’t afford the larger one. The
house on the left is the house the Defendant was contracted to build and the
house on the right is the house he actually built. After the contract was signed
the Plaintiffs began asking for upgrades which the Defendant agreed to with the
understanding that he would be compensated but that never happened. The
Defendant ended up doing at-least $80,000 in upgrades that were never paid for
and was being manipulated and pressured from all sides. It’s unconscionable to
think any builder would agree to these terms and it’s clear that undue influence
and duress played a major role.
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